



**AVIS PUBLIC
AVIS D'ADOPTION**

**ENTRÉE EN VIGUEUR DU RÈGLEMENT
1664**

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Règlement 1664, intitulé « **RÈGLEMENT VISANT À MODIFIER LE RÈGLEMENT 1609 RELATIF À LA DÉMOLITION D'IMMEUBLES** » a été adopté par le Conseil municipal de la Ville de Westmount le 4 août 2026 lors d'une séance ordinaire.

L'objet de ce règlement est de clarifier le régime d'autorisation formel pour l'occupation du domaine public de la Ville de Westmount.

Adoption : 4 août 2026
Entrée en vigueur : 7 août 2026

Toute personne intéressée peut consulter ce règlement sur le site web de la Ville de Westmount, ou à l'hôtel de ville, situé au 4333, rue Sherbrooke Ouest, à Westmount.

FAIT à Westmount, ce 7 août 2026.

**PUBLIC NOTICE
NOTICE OF ADOPTION**

COMING INTO FORCE OF BY-LAW 1664

PUBLIC NOTICE is hereby given that By-law 1664, entitled "**BY-LAW TO AMEND BY-LAW 1609 CONCERNING THE DEMOLITION OF BUILDINGS**" was adopted by the Municipal Council of the City of Westmount on August 4, 2026, in an ordinary meeting of the municipal council.

The purpose of this by-law is to clarify the formal authorization regime for the occupancy of the public domain of the City of Westmount

Adoption: August 4, 2026
Coming into force: August 7, 2026

Any interested person may consult the by-law on the City of Westmount's website or at City Hall, located at 4333 Sherbrooke Street West, in Westmount.

ISSUED at Westmount, this August 7, 2026.

David Lapointe
Greffier adjoint / Assistant City Clerk